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Manj turistov in manj naložb 
Gospodarska kriza se odraža tudi v turizmu, kjer že opažajo upad 
povpraševanja predvsem z bolj oddaljenih trgov. 

MATEJA R A N T 

Bled - Vpl iv gospodarske kri-
ze že občutijo tudi na Bledu, 
kjer se je povpraševanje po 
tur is t ičnih storitvah v zad-
nj ih mesecih precej zmanj -
šalo. T a k o ugotavlja tudi 
predsednik uprave Sava Ho-
telov Bled Andrej Šprajc, k i 
so ga letos razglasil i za naj 
menedžerja v tu r i zmu. U p a d 
se po njegovih besedah po-
zna zlasti pri povpraševanju 
Z bolj oddaljenih trgov, kjer 
je kriza že globlja kot v n a m 
bližjih državah. 

"Bled je namreč specifi-
čen, saj največ gostov prihaja 
iz Ve l ike Britanije, Z D A i n 

Nemčije. Prav te države so se 
ta čas znašle v en i najglobljih 
kriz," je precejšen upad pov-
praševanja iz teh držav pojas-
n i l Andre j Šprajc. N a to se 
bodo odzvali n a dva načina, 
prav i Šprajc. Na jpre j bodo 
mora l i poiskati več k l jučnih 
trgov, s katerih prihajajo nj i -
hov i gosti. " Z d a j obstaja l e 
nekaj k l jučnih trgov, na kate-
r i h pr idobivamo goste, tako 
da j ih bo treba razšir i t i na 
na jmanj 10 ali 15." Poleg tega 
načrtujejo obrat proti vzho-
du, i n sicer v d r & v e nekda-
n je Jugoslavije, na M a d ž a r -
sko, Poljsko, Češko ter v Ru-
sijo i n Ukraj ino. O b t e m pa 
bodo poskrbeli za aktivnejšo 

p r o m o d j o tudi na klasičnih 
trgih, s katerih prihajajo nji-
hovi gostje, k a m o r poleg 
o m e n j e n i h sodijo še Avstri-
ja, Italija in Hrvaška. Pr i t e m 
računajo tudi na pomoč dr-
žave, saj Šprajc pravi, da po-
samezna turistična podjetja 
težko sama osvajajo nove 
trge i n skrbi jo za dodatno 
promocijo. "Če država za to 
n e bo n a m e n i l a določenih 
sredstev, se bo recesija še 
bolj drastično odrazila v tu-
rizmu," pravi Šprajc i n doda-
ja, da k l jub zaostrenim go-
spodarskim r a z m e r a m še ne 
načrtujejo večjih odpuščanj. 
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Na Bledu imajo v zadnjih mesecih bistveno manj gostov iz Amerike, Velike Britanije in 
deloma Nemčije. / foto: comd Kavi« 

M I N I S T E R Z A S L O V E N C E v Z A M E J S T V U 

IN P O S V E T U 

Minister, ki so ga 
podprli vsi 
M e d ministri v novi Vladi RS je največje 
presenečenje akademik prof. dr. Boštjan Žekš, 
minister brez listnice, pristojen za odnose 
s Slovenci v zamejstvu in po svetu. 
V javnosti je dobro znan, po stroki je biofizik, 
v letih 2 0 0 2 - 2 0 0 8 je bil predsednik Slovenske 
akademije znanosti in umetnosti (SAZU) . 
O njegovem znanstvenem delu in ministrskih 
načrtih ga bo spraševal publicist M i h a Naglič. 

Glasova preja bo v Galeriji Krvina v Gorenj i vasi 
v četrtek, 4 . decembra 2 0 0 8 , ob 19. uri. 

Prijave spre jemamo v uredništvu Gorenjskega 
glasa: 0 4 / 2 0 1 - 4 2 - 0 0 , info@g-glas.si 
In v Galeriji Krvina 04 /51-07-300 . 

Gorenjska 
Cdfi jo za posebne priložnosti 

IZKORISTITE 
OSEBNI RAČUN 

Sneg najbolj razveselil žičničarje 
S I M O N ŠUBIC 

Kranj - V r e m e n o s l o v d se to-
krat niso ušteli i n tako smo 
včeraj sneg prvič v tej z i m i 
(pravzaprav jeseni) dočakali 
tud i v n iž inah . Čeprav so se 
nanj pripravil i , so b i l i snega 
kot vedno n a j m a n j veseli 
v o z n i k i i n cestar j i , to l iko 
bolj ž idane volje p a so b i l i 
zaradi zgodnjega sneženja 
upravl javci smučišč. N i z k e 
t e m p e r a t u r e so v z a d n j i h 
dneh dovoljevale že u m e t n o 
zasneževanje , včerajšnje 

snežne padav ine pa so še 
pospešile pr ipravo smučišč 
na č imprejšnj i začetek nove 
smučarske sezone. N a Kr-
vavcu tako napovedujejo, da 
bodo neka j s m u č a r s k i h 
prog najbrž odprh že ta ko-
nec tedna, če j i m seveda ria-
črtov ne bodo prekrižale na-
povedane višje temperature. 
T u d i v Kranjsk i G o r i so za 
konec tedna napovedali od-
prtje ene proge, m e d t e m ko 
na j b i se smučarska sezona 
v C e r k n e m pričela sredi de-
cembra. 
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G O R E N j S K A 

Zaradi otoka 
ovadili Simonitija 

Tednik Mladina je zoper nekdanjega 
ministra za kulturo Vaška Simonitija 
vložil kazensko ovadbo. Ofitajo mu, 
da je s podpisom sporazuma o vrnit-
vi Blejskega otoka RimokatoliSki cer-
kvi zlorabil svoj položaj in ji protiprav-
no pridobil premoženjsko korist 

4 

K R O N I K A 

Umri v trčenju 
pred Praprotnim 
v nedeljo zveCer je v hudi prometni 
nesreči na regionalni cesti Škofja 
Loka-Železnikl umrl joletni voznik iz 
Železnikov, 47-letnik iz okolice Škofje 
Loke pa je bil lažje ranjen. Na gorenj-
skih cestah je letos umrlo trinajst lju-
di, lani v tem £asu dvakrat toliko. ^ 

ZADNJA 

Kranjski rovi 
praznično odeti 

Kranjski cvetličarji in rokodelci so v 
kranjskih rovih pripravili razstavo ad-
ventnih venčkov, ki si jo je ogledalo 
več kot tri tisoč ljudi. V Zavodu za tu-
rizem Kranj napovedujejo, da bo pri-
hodnje leto spet razstava, ki pa bo 
verjetno trajala več dni. 
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K U L T U R A 

Knjižni sejem, itak 

Danes bodo v Cankarjevem domu 
odprli 24. slovenski knjižni sejem. 
Do nedelje bo 113 založb predstavilo 
prek tisoč knjižnih poslov, ob tem pa 
bo še več spremljevalnih prireditev -
Založniška akademija. Debatna ka-
vama, Forum za obiskovalce in Šol-
ski knjigosled. 
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VREME 

Danes bo prodno Mi^. 
Misno bodo še rahle 
padavine, po nižinah 
povedni kot sneg. V sredo in 
&trtek bo povečini jasno. 

^ -6/3°< 
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Tudi v Kranju 
državljanski forum 
Evropski poslanec jelko Kacin je v Kranju 
predstavil Evropski parlament m delo v njem. 

V I L M A STANOVNIK 

Kranj • Evropski parlament 
od leta 2005 izvaja tako ime-
novane državljanske forume, 
na katerih se državljani in 
predstavnih nevladnih orga-
nizacij srečajo s poslanci Ev-
ropskega parlamenta, stro-
kovnjaki in predstavniki na-
cionalnih in lokalnih oblasti 
in z njimi izmenjajo timenja 
o aktualnih evropskih te-
mah. Takšen forum sta mi-
nuli petek v prostorih kranj-
ske občine pripravila tudi 
Center za informiranje, so-
delovanje i n razvoj nevlad-
nih organizacij (CNVOS) in 
Gorenjska regionalna orga-
nizacija zavodov, društev in 
ustanov (Grozd), pri pripravi 
pa je sodelovala tudi infor-
macijske pisarna Evropskega 
parlamenta za Slovenijo. 

Ker je bil forum v Kranju, 
ni naključje, da je na njem 
sodeloval domačin Jelko Ka-
cin, poslanec Liberalne de-

mokracije Slovenije, ki v 
skupini zavezništva liberal-
cev in demokratov za Evropo 
med drugim deluje v Odl»-
ru za zunanje zadeve in v 
odboru za promet in turi-
zem in je v evropskem parla-
mentu eden od sedmih slo-
venskih poslancev. Udele-
žencem foruma je natančno 
predstavil svoje delo ter vlo-
go evropskega parlamenta, 
kjer poslanci zasedajo en-
krat mesečno. "V evrop-
skem parlamentu n i koalici-
je in opozicije, naša opozici-
ja so šefi držav in vlad. Naj-
več nesporazumov je med 
nami in n j imi ko gre za 
vprašanje evropske prihod-
nosti, " je med drugim udele-
žencem foruma povedal Jel-
ko Kadn in odgovarjal tudi 
vprašanja na udeležencev o 
globalnem segrevanju, med-
kulturnem in medverskem 
dialogu, zamejskih vpraša-
njih ter gospodarski in fi-
nančni krizi. 

PogČE 

Proslava ob 40-letnici Teritorialne obrambe 

Letos mineva 40 let od ustanovitve Teritorialne obrambe, ki 
je odigrala ključno vlogo v času osamosvajanja Slovenije in 
prerasla v Slovensko vojsko. Osrednja gorenjska proslava v 
počastitev obletnice bo v dvorani Centra za obrambno uspo-
sabljanje v Poljčah v petek, 28. novembra, ob 18. uri. Slavnost-
ni govornik bo bivši slovenski predsednik Milan Kučan. V kul-
turnem programu bodo sodelovali Veteranski pevski zbor OZ 
VVS Zgornja Gorenjska in kvintet trobil Orkestra slovenske 
vojske, povezovalec programa bo Samo Cerdej. D . Ž . 

iirilo 
izžrebanemu naročniku časopisa 

Gorenjski Glas 

Knjigo prejme VINKO PAPLER iz Krope. 

K O T I Č E K Z A N A R O Č N I K E 

Hiša Zdravja v Gorenjskem glasu 
z letošnjim novembrom na Gorenjskem glasu odpiramo 
Hišo Zdravja. V njej bomo pripravljali brezplačna predava-
nja zdravnikov, ki jih bomo popestrili z različnimi diagno-
stičnimi testi in predstavitvijo zdravju koristnih izdelkov. 
Predavanja bomo nadgradili z dvd-ji in priročniki z obilico 
praktičnih napotkov in koristnih informacij. S pomočjo 
sponzorjev bomo udeležencem predavanja ponudili koza-
rec sadnih sokov, zdrave prigrizke, spoznali in preizkusili 
bodo različne pripomočke za lajšanje zdravstvenih težav in 
ohranjanje zdravja. Prvič se bomo v sprejemni dvorani Go-
renjskega glasa (Bleiweisova cesta 4 , Kranj) srečali v petek, 
28. novembra, ob 17. uri, tema našega druženja pa bo slad-
korna bolezen. Na elektronski naslov hisazdravja@g-glas.si 
lahko od 2 8 . novembra dalje pošiljate vprašanja o vsem, kar 
vas v zvezi s sladkorno boleznijo zanima, mi pa bomo vaša 
vprašanja posredovali strokovnjakom, ki bodo nanje preko 
spleta tudi odgovorili. 

Pahorjevi prevzeli krmilo 
Slovenija je natanko dva meseca po volitvah dobila deveto vlado. V vladi premiera Boruta Pahorja je 
i8 ministric in ministrov. 

DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Ljubljana • Državni zbor je v 
petek po devetumi razpravi s 
56 glasovi za in 30 proti potr-
dil listo 18 ministric in mini-
strov, ki bodo sestavljali vlad-
no ekipo premiera Boruta 
Pahorja. Novi ministri so pri-
segli pred državnim zborom, 
kmalu zatem je nekdanji 
predsednik viade Janez Janša 
vladne posle predal svojemu 
nasledniku, nova vlada pa se 
je sestala že naslednji dan in 
imenovala državne sekretar-
je. Ministrsko ekipo so na 
javnem glasovanju podprli 
poslanci SD, Zares, DeSUS, 
LDS in SNS ter poslanca na-
rodnih skupnosti, nasproto-
vali pa so ji poslanci SDS in 
SLS. Dan pred obravnavo v 
državnem zboru je največja 
opozicijska stranka naspro-
tovala zlasti imenovanju 
Majde Širca za kultumo mi-
nistrico in Aleša Zalarja za 
ministra za pravosodje. Pre-
mier Borat Pahor je ob ime-
novanju nove vlade dejal, da 
je ta sicer koalicijska, delova-
la pa bo kot vlada Slovenije, 
in da bo imela pred očmi in-
terese vseh ljudi. "Kot že več-
krat je poudaril, da se zave-
zuje politiki konsenza in da 
bo vlada kot reprezentanca 
Slovenijo popeljala v klub 
najbolj razvitih in solidarnih 
držav. Pahor se je še zahvalil 
dosedanjemu predsedniku 
vlade Janezu J a ^ i in njegovi 
ministrski ekipi, češ da de-

V petek je zaprisegla nova vlada premiera Boruta Pahorja. / Foto: Črt SI«K 

diščina te vlade omogoča, da 
se z gospodarsko krizo sooči-
jo bolje pripravljeni. Vladna 
ekipa, ki jo sestavljalo koali-
cijske stranke SD, Zares, De-
SUS in LDS, skupaj s pred-
sednikom vlade šteje 19 čla-
nov, med njimi je pet žensk 
in sedem nestrankarskih mi-
nistrov. Ministrstvo za finan-
ce vodi Franc Križanič, mi-
nistrstvo za notranje zadeve 
Katarina Kresal, ministrstvo 
za zunanje zadeve Samuel 
Žbogai, ministrstvo za pra-
vosodje pa Aleš Zalar, minis-
trstvo za obrambo Ljubica Je-
lušič, ministrstvo za delo, 
družino in socialne zadeve 
Ivan Svetlik, ministrstvo za 
gospodarstvo Matej Lahov-

nik, ministrstvo za kmetij-
stvo, gozdarstvo in prehrano 
Mi lan P<^čnik, ministrstvo 
za kulturo Majda Širca, mi-
nistrstvo za okolje in prostor 
Kari Erjavec, ministrstvo za 
promet Patrick Vlačič, mi -
nistrstvo za šolstvo in šport 
Igor Lukšič, ministrstvo za 
visoko šolstvo, znanost in 
tehnologijo G r ^ o r Gok>bič, 
ministrstvo za zdravje Borut 
Mildavčič, ministrstvo za jav-
no upravo pa I rma Pavlinič 
Krebs. Nova vlada ima tudi 
tri ministre brez listnice. Mi-
nister brez listnice za razvoj 
in evropske zadeve je Mit ja 
Gaspari, ministrica brez list-
nice za lokalno samoupravo 
i n regionalni razvoj Zlata 

Ploštajner, minister brez list-
nice za Slovence po svetu pa 
Boštjan Žekš. 
. Nova vlada se je v soboto 
sestala že na svoji prvi seji. 
Imenovala je državne sekre-
tarje, generalni sekretar vla-
de pa bo odslej M i lan M . 
Cvikl. Medtem ko sta nekda-
nji in novi premier posle pre-
dala že v petek ijvečer po 
imenovanju nove ministrske 
ekipe, pa so primopredaje na 
posameznih ministrstvih po-
tekale včeraj. Vlada pripravlja 
tudi prve zakonske predloge, 
in sicer spremembe zakona 
o dohodniiii in zakon o dav-
ku od dohodkov pravnih 
oseb, k i predvidevata davčne 
olajšave za podjetja. 

Ohranjajo spomin na Rudolfa Maistra 
Zveza društev general Maister je ob državnem prazniku zaslužnim posameznikom in organizacijam 
podelila spominska priznanja. 

JASNA PALADIN 

Kamnik - Spominska prizna-
nja ob državnem prazniku, 
ki smo ga praznovali v nede-
ljo v spomin na 23. novem-
ber 1918, ko je Maister pre-
vzel vojaško oblast v Maribo-
m, so letos podelili že četrtič, 
tokrat prvič v Kamniku. 

"V Kamniku ima človek 
res občutek, da Rudolf Mai-
ster še vedno živi, in zares 
sem vesel, da smo podelitev 
priznanj preselili v mesto, 
kjer se je Maister rodil, a 
moja želja je, da bi jih v pri-
hodnje Kamničani podelje-
vali skupaj z Mariborčani," je 
povedal predsednik Zveze 
društev general Maister in 
eden bolj zaslužnih za obuja-
nje generalovega imena Mi-
lan Lovrendč. 

Zveza, ki bo letos zabeleži-
la deseto leto delovanja, 

Kamniški župan Tone Smolnikar in Milan Lovrenčič 
z letošnjimi nagrajenci 

združuje trinajst društev, do 
konca leta pa se j i m bodo 
pridružili še podporniki Ru-
dolfa Maistra v Kranju in v 
Celju. "V Zvezi društev ge-
nerala Maistra si prizadeva-
mo, da bi v šole vpeljati dr-

žavljansko i n domovinsko 
vzgojo in upamo, da nam bo 
nova vlada pri tem bolj na-
klonjena," je še poudaril 
Lovrenfič in dodal, da je po-
sameznikov in organizacij, 
k i s svojim delom skrbijo za 

ohranjanje spomina na živ-
ljenje in za slovensko držav-
nost ključne poteze Maistra, 
iz leta v leto več, a zveza ob 
državnem prazniku vsakič 
nagradi le tri. 

Letošnja nacionalna spo-
minska priznanja so prejeli 
Iztok Podkrižnik za ustano-
vitev društva, ki nosi gene-
ralovo ime, za večletno delo 
on širjenje domoljubja in za 
zasluge pri postavitvi Parka 
borcev za severno mejo na 
Ljubnem ob Savinji, Mit ja 
Šipek za viden prispevek k 
utr jevanju domoljubja in 
domovinske pripadnosti ter 
ohranjanje veličine Maistra 
in drugih borcev za severno 
mejo, ter Srednješolski cen-
ter Rudolfa Maistra Kam-
nik za dolgolemo delo na 
področju širjenja zavesti o 
delu generala Maistra med 
mladimi. 

mailto:hisazdravja@g-glas.si
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Do zaposlitve prek spleta 
Republiški zavod za zaposlovanje je na Bledu predstavil novo spletno svetovalnico za pomoč pri 
izboru poklicne poti in iskanju zaposlitve. 

M A T T E I A R A K T 

Bled - Nova storitev zavoda 
za zaposlovanje, k i so jo po-
imenova l i eSvetovanje, bo 
prek svetovnega spleta zago-
tovila lažjo dostopnost njiho-
v ih svetovalnih storitev n e 
samo brezposelnim, a m p a k 
vsem iskalcem zaposlitve. 
Tako bodo delovali tudi pre-
ventivno i n tako preprečevali 
prehod v odkrito brezposel-
nost, kar je zlasti dobrodošlo 
v sedanjih zaostrenih gospo-
darskih razmerah, poudarja-
jo na republ iškem zavodu za 
zaposlovanje. 

"Gre za zelo pomebno no-
vost, k i uporabnika po naj-
učinkovitejši poti vodi do za-
poslitve," je poudar i l vodja 
področja zaposlovanja pri re-
publ iškem zavodu za zapo-
slovanje Jurij Snoj in d o ^ , 
da danes veliko težavo pred-
stavlja predvsem strukturna 
brezposelnost. S t e m ko se 
bodo zdaj nekater i n j ihov i 
uporabnilci p reusmer i l i na 

Jurij Snoj 

spletno svetovanje, se bodo 
po njegovih besedah laž je 
posvetili drugim, recimo tež-
je zaposljivim osebam. Vod-
ja projekta eSvetovanje Do-
rotea Verša je pojasnila, da 
so se poskušali postaviti v 
čevlje uporabnika , ko se 
zna jde na kr iž išču svojega 
življenja. "Ponudil i smo m u 
pot, k i se začne tako, da naj-
prej spozna samega sebe." S 
pomočjo testov namreč naj-

Dorotea Verša 

prej razišče svoje interese, 
lastnosti i n motive. Nato do-
loči svoje lastne zaposlitvene 
d l j e in opredeli poklice, v ka-
ter ih bo iskal zaposlitev. V 
naslednjem koraku se nauči, 
kako poiskati informaci je o 
prost ih de lovn ih mest ih , 
kako se pr ipravi t i na zapo-
slitveni razgovor pr i deloda-
jalcu i n kako pripraviti svoj 
živl jenjepis. "Na k o n c u od-
pre vrata trga dela, k jer s pre-

pros t imi po izvedbami ugo-
tovi , v kater ih pok l ic ih se 
lahko zaposli s svojo izobra-
zbo ali katero izobrazbo 
m o r a imeti , da bi se zaposlil 
v zan j z a n i m i v i h pokl ic ih. 
T u lahko dobi t u d i številne 
statistične podatke o t rgu 
dela." Uporabnik se bo lah-
ko kar takoj naroči l na pro-
sta delovna mesta i n tako 
kar najhitreje začel uresniče-
vati svoje zaposlitvene d l je . 
Spletna storitev je po bese-
dah Dorotee Verša zasnova-
na tako, da jo vsaka stranka 
lahko uporabl ja sama. Z a 
pomoč pa se bodo lahko obr-
ni l i tud i na e-svetovalko, na 
katero bodo lahko naslovili 
vprašanja prek elektronske 
pošte. N a ta vpražanja bodo 
odgovarjal i strokovnjaki za-
voda za zaposlovanje. 

O m e n j e n o storitev je za-
vod za zaposlovanje razvil s 
finančno pomočjo Evropske 
unije, k i je za skoraj štiristo 
tisoč evrov v reden projekt 
pr imakni la 135 tisoč evrov. 

Manj turistov in manj naložb 
i 1 . s t r a n 

T a čas imajo sicer na Ble-
d u o k r o g štir isto zaposle-
n i h . " T u r i z e m je n a m r e č 
sezonskega značaja, tako da 
b o m o najpre j zman jša l i šte-
vi lo sezonsk ih delavcev i n 
študentov." Se bo pa kr i za 
bolj odraz i la pr i na ložbah , 
saj naj b i v pr ihodnje resno 
razmisl i l i , ali bodo vse inve-
sticijske načrte uresnič ih v 
načrtovanem obsegu. "Več-
j i h n a l o ž b v p r i h o d n j i h 
dveh le t ih tako al i t ako ne 
načrtu jemo, saj je z a n a m i 
m o č a n invest ici jski c ik lus. 
V p r e t e k l i h l e t i h s m o na-
mreč lahko račimal i n a pre-
cej sredstev i z ev ropsk ih 
s t r u k t u r n i h skladov, zato 
smo večino naložb u m e s t i l i 
v leta od 2 0 0 6 do 2 0 0 8 . V 
zadn j ih pe t ih let ih s m o za 
naložbe namen i l i okrog 4 7 
mi l i jonov evrov." V pr ihod-
nje naj b i tako vlagali zgolj v 
dopo ln jevan je p o n u d b e , 
vendar bodo tudi te načrte 

Andrej Šprajc 

koreni to pretresli . N a Bledu 
b i b i lo po Šprajčevih bese-
d a h n u j n o posodobi t i vsaj 
igrišče za golf, k j e r bo treba 
obnov i t i n a m a k a l n i s istem 
ter na novo u r e d i t i odbija-
lišča i n zelenice. 

Šprajc računa, da bi kriza 
lahko trajala kakšno leto al i 
dve i n da se j i m v t e m času 
še ne bi tako poznalo pr i nji-
h o v e m poslovanju. "V t e m 
obdobju b o m o m o r a l i b i t i 
stroškovno zelo učinkovit i . 

Zlasti leto 2 0 0 9 bo zelo na-
porno." Njihova prednost je, 
prav i Šprajc, da na Bledu 
prej kot drugi zaznajo nega-
tivne trende v t u r i z m u i n se 
j i m tako lahko začnejo tud i 
prej prilagajati. "To pomeni , 
da s m o korak pred drugimi, 
čeprav je res, da se m o r a m o 
zato tudi prvi spopasti s kri-
zo." Bolj jasno strategijo raz-
voja t u r i z m a pr ičakuje tudi 
od blejske občine. "Bled bi 
mora l na eni strani ohraniti 
č i m več neokrn jen ih narav-
n i h danosti, na kar je treba 
vezati visoko kakovosten tu-
r izem, k i n i tako občutljiv na 
n ihan ja v povpraševanju." 
O b e n e m , dodaja Šprajc, b i 
mora l i izboljšati tudi cestne 
povezave i n k o m u n a l n o in-
firastrukturo ter povečati po-
n u d b o malega podjetništva. 
"Prav skozi ta mala podjetja 
lahko tudi lokalno okolje vidi 
svojo pri ložnost v t u r i z m u . 
Deset ali petnajst dobrih go-
stiln je za Bled še vedno pre-
malo," je končal Šprajc. 

Zrak na Jesenicah nič slabši kot v drugih mestih 
U R Š A P E T E R N E L 

Jesenice - Zrak na Jesenicah 
je onesnažen pr ibl ižno tako 
kot v drugih slovenskih me-
stih, so pokazale meritve, k i 
j ih je od jiilija do septembra 

letos na Jesenicah opravljala 
Agendja RS za okolje iz Ljub-
ljane. Onesnaženost zraka so 
mer i l i na dveh mer i ln ih me-
stih, in sicer v centru Jesenic 
in m Koroški Beli, meritve pa 
so pokazale, da je zrak na 

obeh m e r i l n i h mest ih one-
snažen precej manj od mej-
n ih vrednosti, k i j ih predpisu-
je slovenska zakonodaja. Na 
onesnaženost zraka vpliva 
predvsem promet, so še poka-
zale meritve. Kljub t e m u pa 

jeklarska družba Acroni osta-
ja največji masni obremenje-
valec okolja na Jesenicah, pre-
veliki so zlasti izpusti v zrak 
(skupni prah) in koncentrad-
je železa i n kroma v odpadnih 
vodah, ki odtekajo v Savo. 

Dražje dopolnilno 
zdravstveno zavarovanje 
Zavarovalnica Adriatic Slovenica bo z novim 
letom zvišala premijo dopolnilnega 
zdravstvenega zavarovanja. 

C V E T O Z A P L O T N I K 

Ljubljana - Zavarovancem, 
k i p laču je jo p r e m i j o z od-
tegl jajem o d plače, pokojni-
ne ali prek trajnika i n i m a j o 
t r iodstotni popust , se bo 
mesečna p r e m i j a zvišala z 
2 1 , 9 5 2 3 , 8 5 evra al i za 1,9 
evra, osnovna premi ja brez 
popusta pa z 22 ,63 na 24 ,59 
evra. T o bo prvo povišanje 
premi je po lanskem 1. okto-
b m , razlog za to pa je pove-
čanje stroškov za zdravstve-
ne storitve i n plač v zdrav-
stvu. V zavarova ln id so na 
podlagi analize, k i je zajela 
obdobje sep tember 2 0 0 7 -
september 2 0 0 8 , ugotovil i , 
da so se stroški zdravstve-
n i h storitev v t e m obdobju 
povečali za več kot šest od-
stotkov. Najbol j so se podra-
ži le storitve v bolnišnicah i n 
specialističnih ambulantah. 
Anal iza je t u d i pokazala, da 
bo pr ihodnje leto k občutne-
m u povišanju stroškov do-
datno prispevalo tudi pove-
čanje plač v zdravstvu, saj v 
cen i zdravstven ih storitev 
6 0 odstotkov predstavl ja jo 
sredstva za plače in prispev-
ke delodajalcev. 

V Adriaticu Slovenid, kjer 
je dopoln i lno zdravstveno 
zavarovanih 3 4 0 tisoč zava-
rovancev oz. 23 odstotkov 
vseh, ob t e m opozarjajo za-
varovance dopolni lnega 

zdravstvenega zavarovanja 
tudi na spremembo zakona 
o zdravstvenem varstvu in 
zdravstvenem zavarovanju, 
po kateri bodo sodalno ogro-
ž e n i zavarovanci, k i i m a j o 
odločbo o s o d a h u pomoči , 
od 1. januarja oproščeni pla-
čila premije. Polica dopolnil-
nega zavarovanja bo za čas 
veljavnosti odločbe o sodalni 
pomoči mirovala, v t e m ob-
dobju pa bo plačilo prevzela 
država prek zavoda za zdrav-
stveno zavarovanje. 

Na višje stroške zdravstve-
nih storitev opozarjajo 
tudi v Vzajemni in v Tri-
glavu zdravstveni zavaro-
valnici, kjer pa za zdaj 
podražitve dopolnilnega 
zdravstvenega zavarova-
nja še niso napovedali. 

V Adriaticu Slovenid daje-
jo zavarovancem dopolnilne-
ga zdravstvenega zavarova-
nja p r i sklenitvi nadstan-
dardnih zavarovanj za različ-
ne pakete od 2 0 - do 30-
odstotni popust, p r i teh zava-
rovanjih pa j i m bodo v krat-
k e m ponudil i nekatere novo-
sti. Nadstandardno zavarova-
nje lahko sklenejo tudi tisti, 
Id n iso zdravstveni zavaro-
v a n a Adriatica Slovenice. 
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Največji zalogaj 
kolesarske steze 
v proračunu za prihodnje leto so v občini Gorje 
predvideli za 2,6 milijona evrov prihodkov. 

M A T E J A R A N T 

Gorje - V proračunu za pri-
hodnje leto so v občini Gor-
je predvidel i za dobr ih 2 , 6 
m i l i j o n a evrov pr ihodkov, 
prav toliko pa naj bi tudi po-
rabili. M e d največje naložbe 
sodi urejanje varnih kolesar-
sk ih i n pešpoti, kar naj bi 
bilo skupaj vredno prek 1,5 
m i l i j o n a evrov, v pr ihod-
n jem letu pa so v ta n a m e n 
predvideli skoraj petsto tisoč 
evrov. O b t e m pa lahko pri 
t e m projektu računajo tudi 
na dobr ih 6 5 0 tisoč evrov ev-
ropskih sredstev, še približ-
no toliko bo v obnovo regio-
nalne ceste vložila direkcija 
za ceste. 

V proračun za pr ihodnje 
leto so vključili tudi sredstva 
za urejanje prostorov za po-
trebe občinske uprave v stav-
bi, k i so jo skupaj s Pošto 
Slovenije v začetku leta od-
kupil i od Mercatorja. Ž u p a n 
Peter Torkar je izpostavil še 
pripravo dokumentac i je za 
ureditev javne razsvetljave v 
Spodnjih Gorjah, za kar naj 

bi prav tako pridobili evrop-
ski denar. M e d pomembni -
m i na logami v p r i h o d n j e m 
le tu j ih čaka še dokončanje 
občinskega prostorskega na-
črta, k i bo po ž u p a n o \ ^ be-
sedah predstavljali podlago 
za razvojne načrte, Id j ih na-
reku je t u r i z e m , i n obr tno 
cono. Svetniki so se ob pred-
stavitvi proračuna spotaknili 
predvsem ob dodatno zapo-
slitev, k i jo predvidevajo v ob-
č inski upravi , i n odplači lo 
dolga za telovadnico v Gor -
jah. Direktor občinske upra-
ve Robert Plavčak je pojasnil, 
da načrtujejo zaposlitev viš-
jega svetovalca v oddelku za 
okol je i n prostor, saj je to 
delo doslej zanje opravljala 
blejska občinska uprava. 
Glede odplačila dolga za telo-
vadnico pa je pojasnil, da ta 
dolg sodi v okvir prevzet ih 
obveznosti o b d n e , tega pa 
po njegovih besedah ne gre 
enačit i s p lač i lom izvajalcu 
za opravljena dela pri gradnji 
telovadnice. Slednjega se na-
m r e č otepajo tako v G o r j a h 
kot na Bledu. 

KRATKE NOVICE 

Ž E L E Z N I K I 

Znova objavili razpis za zdravniško koncesijo 

Potem ko na prvi javni razpis za podeli tev koncesije za 
opravljanje javne zdravstvene službe na področju splošne 
medicine na območju občine Železniki ni prispela nobena 
prijava, je občina minul i teden razpis znova objavila na svo-
ji spletni strani. Z razpisom, ki bo odprt do 19. decembra. Iš-
čejo zamenjavo za zdravnico Spelo Peternel j , ki po novem 
letu zapušča Železnike in svojih 2 . 7 0 0 pacientov. "Če kon-
cesionarja ne b o m o dobil i , se z d i rek tor jem Osnovnega 
zdravstva Gorenjske Jožetom Veternikom dogovarjamo, da 
bi v Železnike vsaj občasno prihajal zdravnik, ki bo razbre-
menil druga dva zdravnika," je povedal železnikarski župan 
M i h a e l Prevc. "Prav je, da je občina ponovila razpis za po-
delitev zdravniške koncesije. M e n i m , da bi ga morala ponav-
ljati, dokler se ne bo kdo prijavil nanj," pravi B r a n k o K o š i r , 

eden od dveh zdravnikov v Železnikih, ki je tud i sam objavil 
razpis za zaposlitev družinskega zdravnika. "Mis l im pa, da 
po novem letu pacientom ne bo treba iskati drugih zdravni-
kov. Če novega zdravnika ne b o m o našli, b o m o nastalo si-
tuacijo začasno poskušali reševati z nadomestn imi zdravni-
ki," je še dodal Košir. A . H . 

TRŽIČ 

Prodali tržiški bazen 

N a včerajšnji javni dražbi za Letno kopališče Tržič se je 
pojavil en sam kupec, so ugotovili j o ž e K l o f u t a r , M i t j a S t r i -

t i h in A n t o n i j a M a r i n iz Splošnega športnega društva Tržič. 
Društvo je objavilo razpis za prodajo parcel v skupnem obse-
gu 5062 kvadratnih metrov po izklicni ceni 506 tisoč evrov. 
Kranjska investicijska družba je ponudila 6 0 7 . 4 4 0 evrov, kar 
je komisi ja društva sprejela. Kot je po nakupu povedala 
N e v e n k a Č r e š n a r P e r g a r , njihova družba skuša s tem poma-
gati društvu pri obnovi Sokolnice. Občini Tržič so obljubili 
tudi f inančno podporo pri gradnji novega pokritega bazena. 
Na sedanjem kopališču želijo zgraditi trgovino Hofer, za kar 
bodo moral i dobiti soglasje občine in od nje kupiti še dodat-
na zemljišča. Seznanjeni so, da je društvo dalo odpoved se-
dan jemu najemniku gostinskega lokala. Skušali bodo najti 
ustrezen dogovor za rešitev tega problema. Direktor občin-
ske uprave Drago Z a d n i k a r je spomni l na sklepe občinskega 
sveta, ki jih zavezujejo k ureditvi kopališča. S . S . 

I 

Zaradi otoka ovadili Simonitija 
Tednik Mladina je zoper nekdanjega ministra za kulturo Vaška Simonitija vložil kazensko ovadbo, ker 
naj bi zlorabil uradni položaj. 

M A T E J A R A N T 

B l e d - T e d n i k Mlad ina , k i ga 
zastopa odvetnica N i n a Zi -
dar Klemenčič, je zoper Va-
ška Simonit i ja m i n u l i teden 
v lož i l kazensko ovadbo. V 
n je j m u očitajo, da j e kot 
minister za kul turo s podpi-
s o m s p o r a z u m a o v rn i t v i 
Blejskega otoka Rimskoka-
toliški cerkvi (RKC) zlorabi l 
svoj po loža j in d r u g e m u -
R K C - pr idobi l prot ipravno 
premoženjsko kor is t 

S s p o r a z u m o m , k i ga je 
Vaško S i m o n i t i kot m i n i -
ster za kul turo podpisal sre-
di oktobra, se je dogovoril , 
da Republ ika Sloveni ja na 

župni jo Bled oz i roma R K C 
neodplačno prenese še pre-
ostale tr i n e p r e m i č n i n e na 
Ble jskem otoku i n dal R K C 
v zakup neprenučnine, k i v 
naravi predstavljajo Blejski 
otok. S t e m na j b i z lorabi l 
u r a d n i položaj , saj naj bi , 
navajajo v ovadbi, kot pred-
stavnik lastnika o m e n j e n i h 
n e p r e m i č n i n te nepremič -
n i n e odtuj i l i n oddal v za-
k u p v nasprot ju z določba-
m i zakona o stvarnem pre-
m o ž e n j u države, pokra j in 
in občin. Pr i t e m , še piše v 
ovadbi, naj bi v sporazumu 
navaja l lažn iva dejstva i n 
okol iščine. "V s p o r a z u m u 
ko t razlog za njegovo skle-

janez Ambrožič 

nitev, za prenos p r e m o ž e -
nja z države na RKC, pred-
stavi, da je še odprto vpraša-

n je denacional izaci je , kar 
pa n e drži . Denacionalizaci-
ja je bila pravnomočno za-
k l jučena i n zahtevk i R K C 
po vrnitvi predmetaega pre-
m o ž e n j a v narav i pravno-
močno zavrnjeni." 

Z a komentar ovadbe smo 
prosili tudi blejskega župni-
ka Janeza Ambrož iča , k i pa 
pravi , da ovadbe n i videl, 
zato je tudi n i želel komen-
tirati. Dejal je le, da so sami 
s s p o r a z u m o m zadovoljni , 
saj naj bi zdaj , ko je le en 
gospodar, laž je upravl ja l i 
otok. " V e r j a m e m , da bomo 
z zavestjo, da je to naše, še 
bolje gospodarili z otokom," 
je še dejal Ambrož ič . 

Težav z vodo ne bo več 
Nov vodohran nad Smokučem bo izboljšal preskrbo s pitno vodo v občini 
Žirovnica in odpravil težave s slabim pritiskom vode v višje ležečih predelih. 

ASA H A R T M A N 

Ž i r o v n i c a - M i n u l i petek so 
nad Smokučem u r a ^ o p t c ^ 
dali n a m e n u nov vodohran s 
kapaciteto tristo k u b i č n i h 
metrov vode. Ta bo, tako ži-
rovnižki župan L e o p o l d P o -

gačar, bistveno izboljšal pre-
skrbo s p i tno vodo v vaseh 
od Rodin do Zabreznice in 
odpravil težave s slabim pri-
t iskom vode v višje ležečih 
predel ih vasi. V o d o h r a n je 
zamenjal začasni raztežilnik 
v Rebru i n je prikl jučen na 
obstoječi vodovod, ki poteka 
iz do l ine Završnice prek 
Smokuškega sedla. Investi-
cija je vredna dobrih tristo ti-
soč evrov, od tega je občina 
petdeset tisoč evrov pridobila 

Nov vodohran nad Smokučem so z rezanjem traku simbolič-
no predali namenu župan Leopold Pogačar (na sredini), Sta-
ne Remic iz Cestnega podjetja Kranj (levo) in Matjaž Šebat, 
predsednik Agrarne skupnosti Smokuč-Rodine. / F««: K"!" popc 

od države po zakonu o sofi-
nanciranju občin. 

Cestno podjet je Kranj je 
nov vodohran gradi lo pri-
b l i žno dva meseca. "Vanj 
s m o vgradili pr ib l ižno dve-
sto kubičnih metrov betona, 
nekaj čez dvajset ton arma-
ture, za povezavo vodohrana 
s S m o k u č e m s m o vgradil i 
6 5 0 metrov vodovodnih cevi 
in 2 5 0 metrov za vas Rodi-
ne," je pojasnil Stane Remic 
iz C P Kranj. 

Gradnjo vodohrana nad 
S m o k u č e m so sicer dolga 
leta ovirali zaplet i z lastni-
štvom zemljišča, zato župan 
na petkovem odprtju n i skri-
val zadovoljstva, da so konč-
no našli skupni jezik z no-
v i m vodstvom A g r a m e skup-
nosti Smokuč-Rodine za od-
k u p zemljišča, na katerem 
stoji vodohran. "Upam, da so 
sedaj težave pr i preskrbi s 
pitno vodo na t e m območju 
dokončno odpravljene," je 
dejal Matjaž Šebat, predsed-
n i k agrame skupnosti. 

Obnova viadukta spomladi 
Na viaduktu Tržiška Bistrica so že julija omejili hitrost vozil zaradi poškodb na vozišču. 
Čakajo nove kovinske plošče. 

STO JAN SAJE 

N a k l o - Normalna vožnja po 
gorenjski avtocesti je za upo-
rabnike le pobožna želja. 
Odsek Naklo-Podtabor je od-
prt koma j pet let, a so že na-
stale nevarne poškodbe na 
vozišču. Zaradi n j ih so julija 
omej i l i hitrost vozil na 4 2 0 
metrov dolgem viaduktu Tr-
žiška Bistrica na 8 0 ki lome-
trov na uro. Nato so jo 
zmanjša l i še za 2 0 k i lome-
trov na uro in za nekaj časa 
zapr l i pasova za prehiteva-
nje. Nazadnje so cestišče zo-

ž i l i z usmer jeva ln imi tabla-
m i i n z r u m e n o črto ločili 
oba pasova. Hitrost je še ved-
n o omejena, čeprav na via-
duktu nihče nič ne dela. 

Poškodbe na vozišču si je 
na začetku avgusta ogledal 
tud i tedanji prometn i min i -
ster Radovan Žerjav. Po nje-
g o v e m prepr ičan ju je pod-
jetje SCT, Id je gradilo via-
dukt , dolžno ugotoviti vzro-
ke za težave. Kot so pojasni-
l i predstavniki Družbe za av-
toceste RS (DARS) , so odkri-
l i poškodbe dilatacije, gumi-
r a n i h kov insk ih plošč na 

obeh strauieh mostu. Ker je 
g u m a začela odstopati , so 
plošče postale nevarne za 
vozi la p r i večj ih h i t rost ih . 
Teda j so napovedoval i , da 
bodo težave odpravili s sana-
cijo viadukta predvidoma v 
treh mesecih. 

Obl jube še niso izpolni l i . 
Zato s m o D A R S prosi l i za 
pojasni lo , kdaj jo bodo. 
M a r j a n Koler i z s lužbe za 
k o m u n i c i r a n j e je sporočil: 
"Žal ne m o r e m povedati nič 
spodbudnega. Z b i r a l i s m o 
strokovna m n e n j a , k d o je 
kriv za napako. Objekt je še 

v garanciji, a se n ismo odlo-
čili za njeno uveljavitev. Do-
govorili smo se, da bo S C T 
kot izvajalec odpravil napa-
ko. Ker še n i m a novih delov 
tujega proizvajalca - plošče 
niso serijske, bo treba nanje 
počakat i . Z a m e n j a v a bo 
mogoča po k o n č a n i z i m i . 
D o takrat bo ostala v veljavi 
omej i tev hitrosti. Kl jub zo-
ž e n j u cestišča poteka pro-
m e t brez večjih zastojev. N a 
v iaduktu smo začasno vgra-
di l i d m g e plošče, k i j ih zara-
d i varnosti redno nadzoru-
jejo naši vzdrževalci." 



GORENJSKA 

Proti posegom v gozdove 
Domačini nasprotujejo širjenju industrije na rob Podbrezij in pozidavi ob Savi v vasi Cobovce. 
Doma so jim preprečili sklicano novinarsko konferenco. 

STOJAM SAJE 

Ljubno - Danes bo seja ob-
činskega sveta v Naklem, 
kjer bodo obravnavali dopol-
njen osnutek občinskega 
prostorskega načrta. Gorenj-
sko ekološko društvo (GED), 
Lovsko družino Dobrča in 
Združenje za racionalno 
rabo obvodnega prostora 
Sava G je presenetilo gradi-
vo, kjer niso izločili gospo-
darskih con v Podbrezjah in 
pozidave v Gobovdh. To so 
zahtevali med javno razgr-
nitvijo načrta. Zato z Zvezo 
ekoloških gibanj Slovenije 
(ZEGS) opozarjajo na pro-
bleme, je povedala Nataša 
Kne Leben. Dodala je, da v 
Podbrezjah niso dovolili 
organizirati novinarske kon-
ference, sprejeli pa so jih v 
Ljubnem. 

Občina načrtuje več pose-
gov v gozdove na severoza-
hodu Podbrezij. Ob sedanji 
betonami naj bi na desetih 
hektarih uredili asfaltno 
bazo. Za industrijsko cono 

želijo nameniti 4,2 hektara 
in pet hektarov za obrat ob-
delave odpadkov. Tajnik 
GED Jernej JegUč je dejal, da 
domačini nasprotujejo indus-
trializaciji vasi. To so potrdili 
lani s 418 podpisi polnolet-
n ih krajanov. Spreminjanje 
tipične podeželske krajine, 
kjer je avtohtono rastišče za-
ščitenih tis, se zdi neprimer-
no tudi stroki. Kot je pouda-
ril predsednik ZEGS Karel 
Lipič, je sporno kršenje do-
govora o lokacijski regijske-
ga centra za ravnanje z od-
padki. Zdaj je še predvidena 
lokacija Polica. Podpirajo 
GED, ki želi preprečiti odpi-
ranje novih ran v naravi. To 
bi škodilo ljudem, rastlinju 
in živalim. Lovec Bogdan 
Ambrožič je potrdil, da je 
gradnja avtoceste omejila se-
litvene poti divjadi. Novo 
zmanjševanje življenjskega 
prostora bi bilo za divjad 
ogrožajoče. Nerazumno se 
zdi vztrajanje Občine Naklo 
pri pozidavi 15 tisoč kvadrat-
n ih metrov zemljišč v vasi 

Jernej Jeglič in Karel Lipič sta na črno zgn\en\ cesti do 
betonarne in načrtovane as^hne baze v podbreškem gozdu. 

Gobovce, je menil Anton 
Grašič. Gre za območje, kjer 
poplavlja reka Sava. Napa-
čen se j im zdi postopek spre-
memb planskih aktov. Na to 
je občino opozorilo Ministr-
stvo za okolje in prostor, ki je 
terjalo odgovor v osmih 
dneh. 

"Pozneje je ministrstvo 
pojasnilo, da je bil postopek 
sprememb za Gobovce pra-
vilen. Pripombe z javne raz-

grnitve prostorskega načrta 
bo obravnaval občinski svet 
in se opredelil do njih," je 
povedal župan Občine Naklo 
Janez Štular. Kot je pojasnil 
Anton Petemel, upravljavski 
svet ni dobil pisne vloge za 
novinarsko konferenco v 
Kulturnem domu Podbrez-
je. S tremi dani je ocenil, da 
stavba v solastnini občine ne 
more gostiti nasprotnikov 
politične oblasti. 

Napredek s 
sistematičnim delom 
Kranjski župan Damijan Perne je po polovici 
prvega mandata zadovoljen z opravljenim delom. 

V I L M A STANOVNIK 

Kranj - "Po dveh letih župa-
novanja sem zadovoljen, da 
se v Kranju stvari premikajo 
naprej, predvsem pa da so se 
zadeve začele reševati siste-
matično. Prej žal n i bilo 
tako. Ko smo se že kmalu na 
začetku mandata odločili na-
rediti nekakšno revizijo, 
kakšno dediščino smo dobi-
li, smo ugotovili, da so neka-
tere ključne reči, kot so čistil-
na naprava, kanalizacija, re-
ševanje problematike z od-
padki, ogrevanje..., zelo kao-
tične in treba se je bilo lotiti 
izdelave vseh projektov. Kot 
vse kaže, bomo rezultate 
tega sistematičnega lahko 
videli v prihodnjih letih," je 
ob pregledu dela po polovi-
ci svojega prvega mandata 
županovanja na včerajšnji 
tiskovni konferenci poudaril 
kranjski župan Dami jan 
P e r n e in dodal, da je bilo 
zadnji dve leti marsikaj pozi-
tivno rešenega tudi v starem 
mestaem jedru. 

"Do sedaj se je v staro 
mestno jedro vlagalo po koš-
čkih, ni pa bilo nobene siste-
matičnosti. Sedaj smo pro-
jekte za mestno jedro uredi-
li. Projekt, na katerega sem 
najbolj ponosen, pa je strate-
gija razvoja. Projekta sicer Še 
nismo sprejeU, je pa priprav-
ljen. Pri njem je sodelovalo 
več kot 140 ljudi, v teh dneh 
pa se začenja tudi javna ob-
ravnava. Na podlagi te strate-
gije bomo lahko načrtovali 
proračune in usklajevali vse 
projekte, ki se bodo v Kranju 
dogajali," je poudaril župan 
Perne, ki opozoril tudi na ne-
katere težave, ki bi lahko ovi-
rale načrte. "Tudi naša obči-
na ne bo mogla izogniti po-
sledicam recesije in zagoto-
vo bo še teže priti do sre i tev 
za načrtovane projekte. Naše 
delo otežuje tudi nekaj po-
godb iz preteklosti, vendar se 
bo tudi s temi projekti, kot je 
na primer knjižnica, treba 
spopasti in poskrbeti, da se 
izpeljejo," je tudi dodal žu-
pan Damjan Peme. 

Naš otrok 
Praktični priročnik za starše 

Cena knjige: 

2 9 € »poštnina 

Cena knjige 
s popustom: 

14,50 € 
• poštnina 

Za naročnike 
Gorenjskega 
glasa, ki imajo 
otroka ali 
vnuka 
rojenega 
v ietu 2008 , 
50 % popusta. 

080 2332 

Naj k boljši kakovosti življenja p i l i v a tudi boljie 
kurilno olje. Aditivirano kurilno olje OMV futurPlus 
Stane prav toliko kot običajno ekstra lahko kurilno 
olje, vendar zagotavlja več toplote. Inovativne 
rešitve skupine O M V odslej tudi v v a š e m domu. 
Za naročilo pri OMV Slovenija in pooblaščenih 
prodajalcih pokličite na brezplačno talefonsko 
številko 080 2332. Več informacij na www.omv.si. Več kot gibanje. O M V 


